

Title:	Action Plan 2023-2025: Document Delivery and Resource Sharing Section
Authors:	Akbayturk, Tuba Medawar, Katia
Keywords:	Subject::Resource sharing Subject::Interlibrary loans Subject::Best practices Subject::Codes of practice Subject::Continuing professional development
Issue Date:	18-Jan-2024
Publisher:	International Federation of Library Associations and Institutions (IFLA)
Abstract:	The DDRS Standing Committee created 4 Action Plans for 2023-2025 : 1. 18th Interlending_Document_Supply_Conference 28-30 October 2024. 2. Maintain the RSCVD (Resource Sharing Collaborative and Voluntary Document Delivery Program Governance Communication and Monitoring) 3. Monitor Current and Emerging Topics Effecting resource Sharing and Support the Community - 4 Review the Guidelines for best Practice in Interlibrary Loan and Document Delivery.
URI:	https://repository.ifla.org/handle/123456789/3178
Appears in Collections:	Action Plans

标题： 2023-2025 年实施规划： 文件传递和资源共享分科

作者： 阿克巴伊图克

梅达瓦尔， 卡蒂亚

关键字： 主标题： 资源共享

主标题： 馆际互借

主标题： 最佳实践

主标题： 实践守则

主标题: 继续职业教育

发行日期: 2024 年一月十八日

发行人: 国际图书馆协会联合会 (IFLA)

摘要: DDRS 执行委员会制定了 4 项 2023-2025 年行动计划: 1. 筹备 2024 年 10 月 28 日至 30 日 召开的第 18 届_馆际互借_文献_提供 (ILDS) 大会。2. 维护 RSCVD (资源共享、协作和自愿文件交付计划治理、沟通和监控) 3.影响资源共享的当前和新兴主题并支持社区 - 4 查看馆际互借和文档交付最佳实践指南。

URI: <https://repository.ifla.org/handle/123456789/3178>

出现在收藏夹中: 行动计划

File	Description	Size	Format
18th_Interlending_Document_Supply_(ILDS)_Conference (1).pdf	18th ILDS Conference October 28-30 2024	59.58 kB	Adobe PDF
文件	描述	大小	格式
第 18 届_馆际互借_文献_提供 (ILDS) 大会 (1).pdf	第 18 届 ILDS 会议 2024 年 10 月 28 日至 30 日,	大小: 59.58 kB	格式 Adobe PDF